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Lillestrøm Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 9/2024 - September

Sted: Idrettens Hus

Dato: 24. september 2024, 17:30

Deltakere: Wendell Grimshei Skottevik (daglig leder og styresekretær), Jarle Olsen Rogndokken (styrets
leder og styresekretær), Bodil Bendiksen (styrets nestleder), Bengt Jostein Haugnes
(styremedlem), Emma Evjen (styremedlem), Monica Wulff Skjeltorp (styremedlem), Roger
Kjos (styremedlem), Jo Jacobsen (varamedlem), Kjersti Sørensen (varamedlem) og Lars
Skogvold (varamedlem)

Deltok ikke: Malin Elisabet Fuløp (styremedlem)

Møteleder: Jarle Olsen Rogndokken

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda  (17:30)

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte er godkjent. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Orienteringer siden forrige styremøte  (10 min)

Det vil bli oppdatering om viktige hendelser eller møter som har skjedd siden forrige styremøte. Dette kan
inkludere informasjon om nye samarbeidspartnere, arrangementer, resultater eller andre relevante saker, som
ikke er naturlig å behandle som egne saker. 

Søndag 18. august: Idrettens Dag (Jarle, Malin, Roger, Monica, Line, Wendell)
Tirsdag 20. august: Møte med idrettslagene om Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet for 2025-
2028 (Jarle, Roger, Kjersti, Jo, Wendell)
August-september: Ansettelsesprosess med intervjuer (Jarle, Bodil og Bengt)
Torsdag 22. august: Overværelse av Hovedutvalget for kultur (Kjersti)
Mandag 26. august: Evalueringsmøte i styret etter møte med idrettslagene om Temaplan (Jarle, Roger,
Kjersti, Jo, Emma)
Mandag 26. august: Innspillsmøte til plan for å motvirke barnefattigdom i Lillestrøm kommune (Line)
2. september: Webinar med Viken idrettskrets om forslag til endringer i spillemiddelordningen (Jarle)
9. september: Møte med Ordfører, varaordfører og avdelingsleder for fritid og idrett (Jarle og Wendell)
11. september: Heldagsmøte med administrasjonen i Lillestrøm kommune (Jarle, Wendell og Ser)
13-14. september: Regional anleggskonferanse (Jarle, Roger, Jo, Wendell)
16. september: Møte med Lillestrøm Sykkelklubb og Triton svømme- og triatlonklubb (Jarle, Roger,
Wendell)
19. september: Overværelse av Hovedutvalget for kultur (Jarle)
25. september: Møte med Skedsmo Kulturforum (Jarle, Roger, Jo, Wendell)
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4. Status på ansatte/personell  (5 min)

Styret fikk en oppdatering på selskapets personalsituasjon, og det ble informert om at SerLaurentz Malto tiltrer
som ny daglig leder den 28. oktober.

5. Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2025-2028  (1 time 30 min)

Det ble informert om at Lillestrøm kommune skal vedta en ny Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet for
2025-2028. Et møte ble gjennomført med idrettslagene for å diskutere innspill til planen, og det kom inn 21
innspill. Etter en gjennomgang ble 18 av innspillene vurdert som relevante for idrettsrådets prioriteringer. Styret
ble bedt om å vurdere sin habilitet rundt innspillene. Daglig leder pekte på flere innspill som måtte diskuteres
grundig, og flere styremedlemmer belyste relevante innspill som det var ønskelig å diskutere nærmere. Etter en
grundig prosess ble følgende prioriteringslister vedtatt som en del av idrettsrådets innspill til Temaplanen: 

Kapittel 6.2 - mindre kostnadskrevende anlegg:
1. Sykkelanlegg Nylendlia - Lillestrøm kommune
2. Nye orienteringskart - Fet Orienteringslag
3. Blaker IL - Helårs turvei fra Blaker skole til Bruvollen - Blaker IL
4. Nytt klubbhus Bråtejordet - Strømmen og Lillestrøm Skiklubb
5. Nytt aktivitetshus Fedrelandet - Fet IL
6. Strømmen stadion klubbhus rehabilitering - Lillestrøm kommune
7. Ny sentralkryssing og rehabilitering av asfalt rulleskiløype - Fet Skiklubb
8. Rehabilitering av SIF-hallen - Sørumsand IF
9. Rehabilitering av gamle Frognerhallen - Frogner IL
10. Garderober m/styrkerom og lager ved Sten-Tærud kunstgressbane
11. Utvidelse av eksisterende ridehall Sørum Fritidsgård - Lillestrøm kommune
12. Ishockeyvant Skedsmo ishall - Lillestrøm kommune
13. Utvidelse av klatrehall Fet Arena - Fet IL

6.2.3 - Nærmiljøanlegg
Bytte plassering på 4. Tuftepark Hvaltjern kr. 0,4 mill og 8. forbedring av eksisterende skileikområde Hvaltjern kr.
0.250 mill - Fet Skiklubb. 

6.3 - Større kostnadskrevende anlegg
Svømmebasseng Lillestrøm flyttes opp til 4. plass. 

Det er andre elementer som må belyses i idrettsrådets innspill, blant annet behovet for en helhetlig
svømmehallstrategi og muligheter for å spille inn behovet for en skytebanestrategi. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret har satt seg inn i innspillene og kjenner til høringsutkastet som er vedlagt. Idrettsrådets innspill til
prioriteringsrekkefølge er enstemmig godkjent. Videre prosess vil innebære at innspillene sendes til
gjennomlesning, deretter til administrasjonen i Lillestrøm kommune. Det vil også legges ut en sak på
hjemmesiden og sendes til alle idrettslag per e-post. Styret vil stå bak denne prioriteringen inn mot
sluttbehandlingen i november, selv om flere idrettslag kan fremme egne agendaer.
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6. Overlapp mellom avtroppende og ny daglig leder  (15 min)

Ny daglig leder vil tiltre 28. oktober. I overgangsperioden vil styret håndtere de mest nødvendige oppgavene.
Jarle Rogndokken trer inn som fungerende daglig leder med en midlertidig arbeidsavtale som lønnes på
timebasis. Timelister godkjennes av nestleder Bodil Løkken Bendiksen på ukentlig basis. Line Mikkelsen vil
ivareta alt som omhandler aktivitetsguiden og inkludering, mens styreleder Jarle vil fungere som primær
kontaktperson for idrettslagene, kommunen og politikken. Jarle og Kjersti vil håndtere betaling av fakturaer og
økonomihåndtering. Leder av anleggsutvalget Bengt følger opp saker som angår anlegg i perioden. 
Leder av team Aktive lokalsamfunn og mangfold Malin Fuløp følger opp saker som angår aktive lokalsamfunn
og mangfold. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Inntil ny daglig leder tiltrer 28. oktober vil styreleder Jarle fungere som fungerende daglig leder som primær
kontaktperson for idrettslagene, kommune og politikken. Ansvaret for aktivitetsguide/inkludering vil ivaretas
av Line Mikkelsen, Jarle og Kjersti står ansvarlig for betaling av økonomihåndtering, og leder av
anleggsutvalget Bengt vil følge opp saker angående anlegget. Inkludering/mangfold vil i hovedsak ivaretas
av Line, men leder av team Aktive lokalsamfunn og mangfold Malin Fuløp vil følge opp saker som angår
aktive lokalsamfunn og mangfold. 

7. Budsjett for 2025 og økonomiplan for 2025-2028  (20 min)

Idretten diskuterte prioriterte områder i forbindelse med Kommunebudsjettet for 2025. Det ble drøftet om det

skal gjennomføres en idrettsinvolvering før idrettsrådets endelige budsjettinnspill. Det ble fokusert på viktigheten

av å verne om vedtatte investeringsprosjekter, som Lillestrøm og Leirsund kunstgressbane, samt å opprettholde

bevilgninger til nye idrettsanlegg, Sørumsand svømmehall og Skedsmokorset idrettspark. På driftssiden ble det

understreket at det ikke skal være reduksjon i driftstilskudd, og peke på noen konkrete budsjettinnspill som

økning i aktivitetskortet, økning i driftstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg og utvide gratisprinsippet til

helger. Innspill oversendes Kommunedirektør og sendes ut til idrettslagene, samt publiseres på hjemmesider. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret legger stor vekt på å verne om vedtatte investeringsprosjekter, bevilgninger til nye idrettsanlegg og
investeringer til eksisterende idrettsfasiliteter. Når det gjelder drift, fokuserer styret på å opprettholde tilskudd
til idrettslagene og vurderer mulige økninger i aktivitetskort, driftstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg
og gratisprinsippet for treningstid i helger. Styret vil aktivt jobbe for å sikre at idrettslagets behov og
interesser blir tatt hensyn til i kommende budsjettprosesser, innspillet vil oversendes Kommunedirektøren og
de politiske partiene i god tid før budsjettbehandlingen. 

8. Idrettens Hederskveld  (15 min)

Idrettens Hederskveld er et årlig arrangement hvor idrettslaget hedrer sine utøvere, trenere og frivillige for deres
innsats og engasjement. På møtet vil det bli diskutert planlegging, gjennomføring og eventuelle endringer som
skal gjøres for å gjøre kvelden enda mer minneverdig. Det er sagt at vi ønsker gjennomføring i januar/februar
2025. 

Nova Spektrum er positive til å gå inn som spons og muligheter for leie av lokaler, men vi lande konseptet først.
Vi har kr. 80.000 fra Lillestrøm kommune. 

Det bør settes ned en gruppe som arbeider med dette. 

Forslag: 
Bodil Løkken Bendiksen (leder)
Styremedlem 
SerLaurentz Malto (adm)
Line Mikkelsen (adm)

Malin Fuløp foreslås som styremedlem inn i arbeidsgruppen som ledes av Bodil, i samarbeid med
administrasjonen. 



Side 4 av 6

9. Faktormodellen/driftsavtaler på kommunaleide anlegg  (10 min)

Faktormodellen ble vedtatt som tidligere skissert, med mulighet for å gjøre ordningen søknadsbasert i fremtiden

etter nærmere dialog med idretten. I tillegg ble det lagt til et punkt angående driftsavtaler på kommunaleide

anlegg, hvor idrettslagene som har driftsavtaler og har dokumentert et merforbruk for 2024 kan sende inn dette

mot en timespris. Idrettslagene jobber med å utarbeide dette for øyeblikket.

10. Lønnsjustering daglig leder  (5 min)

Det ble vedtatt i henhold til daglig leder sin arbeidsavtale av 7. juni 2024 at årlig lønnsoppgjør i NIF skulle være

utgangspunktet for lønnsjustering. Det ble vedtatt at den kommende lønnsjusteringen for daglig leder skulle

være på 5,2%, i tråd med det siste lønnsoppgjøret i NIF. Lønnsjusteringen skulle tre i kraft fra 1. april, og det ble

understreket viktigheten av å sikre at lønnsjusteringene er i tråd med bransjestandarder og tar hensyn til både

markedsforhold og individuelle prestasjoner. 

Det ble fattet følgende vedtak:

I henhold til daglig leders arbeidsavtale og NIFs lønnsoppgjør, vedtas en lønnsjustering på 5,2% for daglig
leder med virkning fra 1. april. 

11. Nytt idrettslag i Lillestrøm idrettsråd - Skjetten Kyokushin karateklubb  (5 min)

Styret ble informert om at Skjetten Kyokushin karateklubb har blitt innvilget medlemskap i Norges Idrettsforbund,

Viken Idrettskrets, Norges Kampsportforbund og Lillestrøm Idrettsråd. Klubbens medlemsnummer ble oppgitt

som KL 32050003.

12. Nytt idrettslag i Lillestrøm idrettsråd - Lillestrøm Basketballklubb  (5 min)

Lillestrøm Basketballklubb sin søknad om medlemskap i Norges idrettsforbund, Viken idrettskrets, Norges

Basketballforbund og Lillestrøm idrettsråd ble behandlet. Idrettsrådet avgav positiv høringsuttalelse, og klubben

ble tatt opp som medlem. Medlemsnummeret til klubben er KL 32050002.

13. Neste møte

Neste møte avholdes tirsdag 22. oktober kl. 18:00 på Idrettens Hus, hvor Strømmen IF vil være besøksklubb og

ha en presentasjon de første 20 minuttene av møtet. Vi ser frem til å høre fra dem og lære mer om deres tanker

om fremtidig utvikling av Strømmen stadion. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

24. september 2024

Jarle Olsen Rogndokken

65ba4f056c38e242a6928ee0
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Bodil Bendiksen

636f7cf01d7b4539571bfeed

Bengt Jostein Haugnes

65ba4f046c38e242a6928ebf

Emma Evjen

65ba4f4a05bd1242fceb85d8

Monica Wulff Skjeltorp

65ba4f71e7f86b42e38790fd

Roger Kjos

65ba4fa905bd1242fceb880b

Jo Jacobsen

662f86d47a5ead469251f612

Kjersti Sørensen

65ba4fcd24989742c0c99bd5

Lars Skogvold

60916a3138b0d97b53c244e8
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Følgende skal signere at protokollen er lest:

SerLaurentz Malto

66f52ebf645a57b913c2188f

Wendell Grimshei Skottevik

65ae2f02523a455043bd7b5e


